
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 27. november 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål W
Har ministeren eller ministeriet haft kendskab til, hvad udledningstallene fra
landbrugspakken ville have været, hvis man havde brugt NLES3 modellen og
dermed til den ekstra mængde kvælstof der kan ende i naturen når NLES4 in-
deholder fejl og ikke er valideret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL) og Ida Au-
ken (RV).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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